

## Table of Contents

### Poster 1: Air Pollution Committee

Fill-in-the-blank worksheet listing green living propositions by an environmental protection youth group.

Chinese	1
English	2

### Poster 2: Recycling

Image-based questions focusing on various types of garbage, including recyclable, non-recyclable, and hazardous waste.

Chinese	3
English	4

### Poster 3: Public Signs A

Flashcards for public signs and their translations.

5

### Poster 4: Public Signs B

Worksheet to practice translating public signs from traditional to simplified Chinese.

7

### Poster 5: Recycle Compost Trash

Reading comprehension questions based on a passage on waste sorting.

Chinese	9
English	10

### Poster 6: World Water Day Rap

To celebrate World Water Day, Bai Jie raps in Chinese about taking 2-minute showers.

11



空气污染是现代人生活的一个大问题。很多大城市里已经看不到蓝天白云了。这个问题正在严重危害我们的健康。为此，我们环保小组倡议：

In response to the issue of air pollution, the environmental protection group proposed 4 action items

1. 每天坐 校车 或骑 自行车 上学，不请家长接送。十二年级学生不自己 开车。
2. 如果发现我们社区有废水 污染/危害 环境的话，请立即和我们 联系。我们会调查并报告市长。
3. 请大家把废纸放在 回收 箱里。我们环保小组会每隔一天收一次。
4. 我们计划下周日组织一个种树活动，请大家 参加。保护 环境，人人有责。我们大家 行动 起来吧！

环保小组  
四月七日

生词	英文	生词	英文
空气	air	倡议	propose
污染	pollution	废水	waste water
严重	severely	废纸	waste paper
危害	harm	立即	immediately
健康	health	联系	contact
环境	environment	调查	investigate
保护	protection	报告	report
环保	env. protection	回收	recycle
小组	group	组织	organize; organization
为此	to this end; therefore	行动	take action



Air pollution is an urgent problem in today's world. In many big cities, you cannot see a blue sky. This problem is seriously jeopardizing our health. In response, our environmental protection group proposes:

1. Ride the school bus or bike to school. Don't ask parents for rides. Seniors shouldn't drive alone.
2. If you find that our community has water pollution/harms the environment, please contact us immediately. We will investigate it and report back to the mayor.
3. Please put waste paper in the recycling bin. Our environmental group will collect it every other day.
4. We plan to organize a tree planting activity next Sunday. Please join us. Protect the environment; everyone is responsible. Let's all take action!

Environmental Protection Group  
April 7th

New Vocabulary	English	New Vocabulary	English
空气	air	倡议	propose
污染	pollution	废水	waste water
严重	severely	废纸	waste paper
危害	harm	立即	immediately
健康	health	连系	contact
环境	environment	调查	investigate
保护	protection	报告	report
环保	env. protection	回收	recycle
小组	group	组织	organize; organization
为此	to this end; therefore	行动	take action



### 问题讨论

1. 为什么要做垃圾分类？
2. 为什么要减少垃圾量？
3. 在日常生活中你制造出来多少垃圾？那种垃圾最多？
4. 垃圾是如何处理的？

生词	英文	生词	英文
分类	classify	剩饭	leftover
回收	recycle	尘土	dust; dirt
金属	metal	化学品	chemicals
塑料	plastic	减少	reduce
瓶	bottle	量	quantity
罐	(aluminum) can	危险	danger
制造	make; manufacture	处理	handle



### Discussion Questions

1. Why should we sort garbage ?
2. Why should we decrease the amount of garbage ?
3. How much garbage do you produce daily? Which type do you produce the most of ?
4. How is garbage disposed of?

New Vocubular	English		New Vocabulary	English
分类	classify		剩饭	leftover
回收	recycle		尘土	dust; dirt
金属	metal		化学品	chemicals
塑料	plastic		减少	reduce
瓶	bottle		量	quantity
罐	(aluminum) can		危险	danger
制造	make; manufacture		处理	handle

<p>此处危险！请勿靠近！</p>	<p><b>Danger! Do not approach!</b></p>
<p>平时节约一滴水 难时拥有太平洋</p>	<p><b>Conserve water.</b>  Literal: Save a drop of water daily, preserve a Pacific for the future.</p>
<p>保持校园清洁 请勿乱丢纸屑果皮</p>	<p><b>Keep the campus clean. Don't litter.</b></p>
<p>随手关灯一小步 节约能源一大步</p>	<p><b>Save electricity.</b>  Literal: Turning off the lights is a small step to saving electricity.</p>
<p>脚下留青</p>	<p><b>Don't step on the grass.</b>  Literal: Preserve the grass underfoot.</p>
<p>海水无情 若无救生员在场 请勿戏水</p>	<p><b>Stay out of the water.</b>  Literal: Dangerous current. If no lifeguard present, please stay out of the water.</p>
<p>演出时间，请关闭所有点 自用品如手机、传呼机， 并严禁拍照</p>	<p><b>Turn off all electronic devices.</b>  Literal: During the performance, please turn off all electronic devices such as phones and pagers. Photography is prohibited.</p>

<p>如有火警，请走楼梯</p>	<p><b>Use the stairs in case of fire.</b></p>
<p>来也匆匆，去也冲冲</p>	<p><b>Flush the toilet after use.</b>  <small>Literal: Come in a hurry, flush before leaving.</small></p>
<p>如厕后请冲水， 给自己养成好习惯， 为别人留下好环境。</p>	<p><b>Flush the toilet after use.</b>  <small>Literal: Flush the toilet after use; practice the good habit of leaving a clean environment.</small></p>
<p>施工重地，行人止步</p>	<p><b>Construction site. No trespassing.</b></p>
<p>爱护公物，人人有责</p>	<p><b>Take care of public property.</b>  <small>Literal: Take care of public property. Everyone is responsible.</small></p>
<p>温馨提示： 步行健体、益脑、利心、 您不妨走走楼梯！</p>	<p><b>Take the stairs.</b>  <small>Literal: Tips: Walking benefits your body, brain, and heart. You may wish to take the stairs.</small></p>
<p>珍惜粮食，远离浪费！</p>	<p><b>Don't waste food.</b>  <small>Literal: Value your food; don't waste it.</small></p>
<p>请将塑料瓶、铝罐等等 废弃物品放置在回收桶里</p>	<p><b>Place plastic and cans in recycling bins.</b>  <small>Literal: Please place plastic bottles, aluminum cans, etc. in the recycling bin.</small></p>

## Public Signs

	Simplified Character Version	Traditional Character Version
1		此處危險！請勿靠近！
2		平時節約一滴水 難時擁有太平洋
3		保持校園清潔 請勿亂丟紙屑果皮
4		隨手關燈一小步 節約能源一大步
5		脚下留青
6		海水無情 若無救生員在場 請勿戲水
7		演出時間，請關閉所有點 自用品。如手機、傳呼機 等，並嚴禁拍照
8		如有火警，請走樓梯
9		來也匆匆，去也沖沖



10		如廁后請沖水， 給自己養成好習慣， 為別人留下好環境。
11		施工重地， 行人止步
12		愛護公物 人人有責
13		溫馨提示： 步行健體、益腦、利心、 您不妨走走樓梯！
14		珍惜糧食， 遠離浪費！
15		請將塑料瓶、鋁罐等等 廢棄物品放置在回收桶裡

1. **Danger! Do not approach!**
2. **Conserve water.**
3. **Keep the campus clean. Don't litter.**
4. **Save electricity.**
5. **Don't step on the grass.**
6. **Stay out of the water.**
7. **Turn off all electronics devices.**
8. **Use the stairs in case of fire.**
9. **Flush the toilet after use.**
10. **Flush the toilet after use.**
11. **Construction site. No trespassing.**
12. **Take care of public property.**
13. **Taking the stairs.**
14. **Don't waste food.**
15. **Place plastic and cans in recycling bins.**

台湾实行垃圾分类，我们学校也大力推行资源回收。垃圾主要分为三种：资源垃圾、厨余和一般垃圾。资源垃圾是可以回收的：如纸、塑料、玻璃、电池等等。厨余是吃剩的饭菜、水果等，也是可以回收的。一般垃圾是不能回收的。除了垃圾分类，我们也鼓励同学买绿色商品。绿色商品的特色是可回收、低污染、省能源。在台湾，绿色商品都有环保标章。

### 问题讨论

1. 你住的社区做了哪些回收工作？
2. 你认为还有什么东西是应该回收的？
3. 绿色商品是什么？请举几个例子。
4. 你认为你和家人在家里还能做些什么回收的工作？
5. 你认为学校里在回收方面，还可以做些什么？

生词	英文	生词	英文
实行	implement	厨余	leftovers
大力	vigorously	鼓励	encourage
推行	pursue; carry out	商品	commodity; merchandise
玻璃	glass	标章	mark

As Taiwan implements waste sorting, our school also vigorously promotes recycling. Garbage is divided into three categories: recyclable garbage, compost, and trash. Recyclable garbage, such as paper, plastic, glass, batteries, etc, can be reprocessed. Compost is leftover foods, fruits, etc. and can also be reprocessed. Trash garbage cannot be reprocessed. Besides waste sorting, we also encourage students to purchase green goods. Green goods are recyclable, low pollution, and/or energy saving. In Taiwan, all green goods have environmental protection seals on them.

**Discussion Questions**

1. What recycling options do your community offer?
  
2. What other materials do you think should be recyclable?
  
3. What is a green good? Please provide examples.
  
4. What more do you think you and your family can do in terms of recycling?
  
5. What more do you think your school can do in terms of recycling?

New Vocabulary	English		New Vocabulary	English
实行	implement		厨余	leftovers
大力	vigorously		鼓励	encourage
推行	pursue; carry out		商品	commodity; merchandise
玻璃	glass		标章	mark

## World Water Day Rap Song



**BaiJie raps in Chinese about #WorldWaterDay!**



<https://youtu.be/1GrpZL2Scgc>